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Abstract (en)
The assembly system, using panels (1) and tubular supports (2) to create partitions, has crown rings (16) which can be adjusted along the supports
and fixed in place by locking screws (18). The crown rings have projecting pegs or lugs (20) formed by slits to engage with cavities (10) in the
corners (12) of hollow frame members (8) surrounding the panel, which can be of an insulating or absorbent material. The locking screws can be
designed to require special tools to prevent tampering.

Abstract (fr)
Un système permettant d'assembler rapidement des panneaux pour la réalisation de cloisons, d'isoloirs, de stands, d'étagères, de planchers et
autres aménagements temporaires ou semi-permanents. Ce système comprend des profilés d'armature tubulaires (2); des couronnes (16, *16)
coulissant à volonté le long de ces profilés d'armature tubulaires (2), et munies, d'ergots (20, 120) longitudinaux. Les panneaux (1) sont munis de
profilés d'encadrement (6) ouverts à leurs deux extrémités sur une cavité longitudinale (10) apte à l'insertion d'au moins un ergot (20, 120) d'une
couronne (16, *16). <IMAGE>
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